
 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 

 

3 – 2021/22 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

6. december 2021 Ådalsskolen  16.15-18.15 

Deltagere 

Helene Baarup Christensen, Forældrerepræsentant (HB) 

Linda Berg Johansen, Forældrerepræsentant (LJ)  

Anette Margrethe Hansen, Forældrerepræsentant (AH) – afbud  

Jette Lyager Andersen, Medarbejderrepræsentant (JA)  

Mette Elam, Medarbejderrepræsentant (ME)   

Laila Madsen, Pædagogfagligleder (LM)  

Allan Søgaard-Andersen, Viceskoleleder (AS) 

Mette Dybdal Møller, Skoleleder (MM)  

 

Bemærkninger 

I tilfælde af afbud. Besked direkte til allsg@kolding.dk 

Beslutning (B), Orientering (O), Drøftelse (D) 

 

Har I spørgsmål til punkter, hører vi gerne fra Jer pr. mail inden, da det 

giver os mulighed for at forberede os. 

 

Dagsorden 

 

1) Godkendelse af referat (B) 
Godkendt 

2) Godkendelse af dagsorden (B) 
Godkendt 

3) Principper ift. kostpolitik – gennemgang og redigering af politik (B) 
Godkendt. Princippet kan findes af forældrene på AULA. 

4) Coronaupdate (D) 

 

 

 

 

Udsendt af 

Allan Søgaard-Andersen 

 

Afbud til 

Allan Søgaard-Andersen 

Direkte telefon 79 79 77 79 

E-mail allsg@kolding.dk 

mailto:allsg@kolding.dk


 

 

  Side 2 

 

Spørgsmål ift. testning. Lige nu er der ikke kapacitet til at alle elever kan testes. 
De elever der er prioriteret er de elever der ikke er vaccinerede endnu. Det er 
en prioritering der er foretaget centralt fra. 
Vi har opdelt skolen i årgange.  
Der skal søges at lave udeundervisning og udeaktiviteter i SFO’en. 
Juleafslutningen vil foregå på skolen, og der vil være en digital hilsen fra kirken. 
En enkelt medarbejder og en enkelt elev er smittet med Corona. Der er foreta-
get smitteopsporing og relevante forældre er kontaktet. 

5) Nedsættelse af valgbestyrelse (B) 
Skolebestyrelsen er valgt som valgbestyrelse. 
Punktet drøftes til næste møde den 7/2 2021. 

6) God ro og orden (D) 
Drøftelse af bekendtgørelse omkring god orden i folkeskolen. 
Forældrerepræsentant ønsker en debat omkring hvilken læring elever kan få, 
når de træder over andres grænser og fx udøver voldsom adfærd. Spørgsmålet 
er hvordan vi kan undgå det sker samt tydelighed omkring hvilke tiltag der sker 
i den klasse hvor der er sket voldsom adfærd. 
Forældrerepræsentant vil gerne at det bliver tydeligt hvad der skal ske, hvis der 
sker vold mellem elever. Desuden ønskes fokus på den elev, som volden går ud 
over. 
Der er begyndt et arbejde i MED-udvalget – hvor hele personalegruppen bliver 
inddraget – ift. lovlige magtanvendelser, i de sjældne tilfælde hvor det er nød-
vendigt. 

7) Nyt fra forældrerepræsentanterne (O) 
HB er blevet valgt til Hovedbestyrelsen for Skoler og Forældre. HB skal deltage i 
årsmøde i netværk for specialundervisning i regi af Skoler og Forældre. 

8) Evt. (D) 
Intet til referat. 


